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RG.0012.11.2019 

 

 

Protokół Nr 11/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 26 listopada 2019 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1400 a zakończyła o 1449. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili otwarcia 

posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4, w trakcie obrad dołączył radny 

Marcin Zieliński). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej 

jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

P. Chamera poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował na 2020 rok stawkę średniej 

ceny skupu żyta w wysokości  tj. 43,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 107,50 (43,00 zł 

x 2,5 q = 107,50 zł). 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z zaproponowaną stawką został pozytywnie 

zaopiniowany – 4 głosy „za” – jednogłośnie.  
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Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok przedstawiła Sekretarz GKRPA 

Elżbieta Krawiec. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  – 4 głosy 

„za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

przedstawił inspektor ds. infrastruktury Radosław Dyl. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Radomyśl nad Sanem a Gminą Stalowa Wola w przedmiocie powierzenia 

Gminie Stalowa Wola realizacji zadań własnych Gminy Radomyśl nad Sanem w zakresie 

przyjmowania oraz zagospodarowania odpadów komunalnych przedstawiła Sekretarz 

Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Radomyśl 

nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2020 rok przedstawił inspektor ds. przedsiębiorczości Grzegorz 

Ścipień. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie uruchomienia 

dodatkowych kursów linii Zakładu Komunikacji Miejskiej przedstawił inspektor ds. 

przedsiębiorczości Grzegorz Ścipień. 

Wniosek dotyczył uruchomienia dodatkowych kursów linii ZKM dla mieszkańców 

Gminy Radomyśl nad Sanem tj. Wola Rzeczycka, Kępa Rzeczycka, Dąbrowa Rzeczycka, 

Rzeczyca Okrągła, Rzeczyca Długa oraz okolicznych miejscowości: Brandwica, Posanie, 

Rozwadów.  

Wnoszący wystąpili o przywrócenie kursu linii nr 18 o godz. 15.30 (powrót ze 

Stalowej Woli) oraz uruchomienie dodatkowego kursu o godz. 7.00 (dawny kurs o godz. 

8.00). Mieszkańcy wskazują, że takie rozwiązanie rozwiąże problem dojazdu do pracy wielu 

mieszkańcom, a dzieciom uczęszczających do szkół podstawowych i średnich na 

bezpieczne, tańsze dojazdy i powroty ze szkoły. 

Informacji na temat funkcjonowania komunikacji miejskiej na terenie gminy udzielił 

inspektor ds. przedsiębiorczości Grzegorz Ścipień. 
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Poinformował, że na podstawie zawartego z gminą Stalowa Wola porozumienia od                   

1 stycznia  do 31 grudnia br. wykonywane są następujące kursy komunikacji miejskiej w 

dni robocze – ze Stalowej Woli do Woli Rzeczyckiej w godz. 5.30 i 14.00 i odwrotnym 

kierunku o godz. 6.00 i 14.45. Natomiast w dni wolne od nauki szkolnej autobus jeździ o 

godz. 5.30 ze Stalowej Woli. W niedziele, święta i soboty linia nr 18 komunikacji miejskiej 

nie funkcjonuje. Gmina Radomyśl udzieliła rocznej dotacji w kwocie  27.150 zł.  - to jest 

2262,50 zł. miesięcznie. 

 

Po analizie i rozpatrzeniu wniesionego wniosku oraz dyskusji w tym temacie Komisja 

nie jednomyślnie  poparła stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji mówiącego o 

uruchomieniu jednego dodatkowego  kursu linii nr 18 o godz. 15.30 ze Stalowej Woli. 

W głosowaniu propozycję Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przyjęto stosunkiem głosów 

– 2 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące”. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem na lata 2019 – 2029 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Radny Jacek Pamuła zwrócił uwagę na sprawę zwrotu części dotacji na remont dróg na 

terenie gminy przyznanej z Funduszu Dróg Samorządowych. Wyjaśnienia wymaga fakt 

niewykorzystania tych środków finansowych. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że sprawa zostanie wyjaśniona na sesji rady gminy. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. V. 

Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 

 

Ad. VI.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

             Przewodniczący Komisji  

                      Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 


